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Zápis ze schůze Fakultní grantové komise 

dne 22. února 2012 
 

Přítomni:  prof. Volka, prof. Urban, doc. Hofmann, prof. Procházka, prof. Urbanová 

Omluveni: prof. Schreiber (účast na konferenci), doc. Chuchvalec (výuka), doc. Grosová (nemoc), doc. 

Turzík (výuka) 

Hosté:    prof. Labík, doc. Přibyl, doc. Řehák, Ing. Botek 

1. Zahájení 

Hlasováním byla schválena přítomnost prof. Labíka na neveřejné schůzi Fakultní grantové komise (FGK) 

a přítomnost doc. Přibyla v z. prof. Schreibra, doc. Řeháka, v z. doc. Chuchvalce, Ing. Botka v z. doc. 

Grosové. Bylo odhlasováno, že hosté v z. mají hlasovací právo.  

2. Prostředky přidělené na projekty IGA FCHI   

Prof. Urbanová informovala, že FCHI získala na podporu specifického výzkumu formou financování 

projektů IGA v r. 2012 částku 9 795 000Kč. Po krátké  diskuzi  bylo schváleno, aby byla vytvořena 

finanční rezerva, která umožní zařazení studentů nastupujících do DSP v akademickém roce 2012-13 do 

běžících oborových grantů.  

3. Hodnocení přihlášek podaných do soutěže IGA  FCHI v  r. 2012  

Prof. Volka podrobně informoval o přihláškách badatelských a oborových projektů, jejich hodnocení 

oponenty a navrhl hodnocení Fakultní grantovou komisí. Bylo posuzováno 53 návrhů, z toho 6 

oborových a 47 badatelských, 8 projektů nesplňovalo zveřejněné požadavky (Vyhlášení interní grantové 

soutěže VŠCHT Praha pro r. 2012 nebo FGK) a byly po krátké diskuzi  FGK zamítnuty.  

4. Diskuse 

Během diskuse bylo dohodnuto, že FGK navrhne přidělení grantů tak, aby úspěšnost badatelských 

grantů byla přibližně 70% při zachování pořadí podle počtu dosažených bodů. V diskusi bylo 

konstatováno, že je nežádoucí, aby členové  FGK zasahovali do hodnocení odbornými oponenty. 

5. Návrh na udělení grantů 

Hlasování o návrhu na udělení 39 grantů pro 6 oborových a 33 badatelských projektů podle seznamu 

v příloze tohoto zápisu: pro 5, proti 1, zdržel se hlasování 2. Návrh byl přijat. Administrátor zadá do 

systému stav těchto projektů jako doporučené FGK. U projektů k financování bude navýšena částka na 

stipendia všem studentům o 20% (pokud to neodporuje jiným pravidlům) a bude zvýšena i odpovídající 

částka na režii. V případě projektů, kde by přidělená částka překročila 300 000 Kč, bude provedeno 

příslušně nižší navýšení.  Návrh na udělení grantů předloží předsedkyně FGK Grantové radě. 

 

1. Různé 

FGK ukládá předsedkyni FGK, aby na jednání Grantové rady uvedla následující připomínky. 

Stávající program IGA má řadu nepřesností, např., požaduje zadat zpravodaje, i když v dokumentech 

IGA tato funkce není. Do návrhu projektu navrhujeme: 

- doplnit u tabulky „Řešitelský tým“ o sloupec, kam se uvede ročník a čísla grantů IGA, kterých se 

řešitelé zúčastnili 
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- uvádět jen publikace studentů 

- uvádět publikace, které vznikly v předchozích ročnících IGA a mají dedikaci IGA 

- pro studenty magisterských studijních programů uvádět jejich ročník 

 

Studenti budou informováni na stránkách IGA FCHI, že v závěrečné zprávě bude FGK požadovat: 

- 1. stranu publikace a stránku s dedikací projektu. Práce uvádět pouze pokud již vyšly nebo byly přijaty, 

tedy pokud  mají DOI, příp. jiné potvrzení o přijetí 

- nepoužívat v dedikaci číslo finančního fondu, ale číslo projektu 

- pokud není podíl jednotlivých studentů zřejmý z doložených publikací, uvést, jak se na řešení projektu 

podíleli 

 

Pokyny pro řešitele grantů jsou na stránkách FCHI, jejich sledování je povinností řešitele projektu. 

 

 

Příští schůze FGK podle potřeby. 
 

 
Zápis sestavila 22.2.2012 po schválení FGK  
 
Marie Urbanová   
předsedkyně  FGK 
 
Příloha   
Seznam projektů doporučených Grantové radě k financování (doporučené-FCHI-zápis.xlsx) 


